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Dagsorden af Skolebestyrelsesmøde 
Onsdag d. 6. november 2024 kl. 18.00-20.00 på Næstved 

specialskole, lokale 48 

 
 
Medarbejderrepræsentanter:  

Mette Lauenberg og Thomas Christensen 

 

Forældrevalgte:  

Maria Lunn Behrenthz og Trine Flindt-Larsen, Hansen 

 

Ledelsen:  

Tanja Skuldbøl, Mette Hugger og Amalie B. Kristensen 

 

Fraværende: Kim Tore Sem Dambæk og suppleant Jette Kristine 

 

 

Dagsorden Referat 

Sag 20 

Godkendelse af dagsorden -  

a. Valg af mødeleder 

Beslutning 

Dagsorden godkendt.  

Trine er valgt som mødeleder.  

Sag 21 

Status på økonomi – MH 

Bilag 1 

Orientering 

Vores økonomi ser fornuftig ud, og vi følger vores budget som 

beregnet. Der er lavet en større, investering i interaktive smartboards, 

til alle klasser. Dette er der råd til. Herudover har vi, indkøbt nogle nye 

sofaer til SFO´en. 

Sag 22 

Ny SFO, strategi – AK bilag 1 

Orientering 

Amalie som er SFO leder, fortæller om SFO-strategien for Næstved 

Kommune.  

Fokusområderne:  

Fritidspædagogik:  

Leg, relationer, medbestemmelse, dannelse, planlagte aktiviteter, 

valgmuligheder, deltagelsesmuligheder og selvhjulpenhed.  

I vores SFO har vi også valgt, at kommunikerer med billeder.  

Børnefællesskaber:  

Venskaber, forskellighed, respekt, samarbejde og betydningsfuld. 

Der er svømning, vilde vulkaner og fokus på udelivet.  

Forældresamarbejde:  

Forældreopbakning, dialog, ugebreve og mødedeltagelse. Det kan 

være vanskeligt for vores børn. Da en del af dem hentes af taxa. Vi 



 

 

  

 
Side 2 af 3 

forsøger at, lave en fælles aktivitet, sammen med forældrene. Der er 

etableret aften SFO, hvor forældrene kan være med, og se vores 

hverdag.  

Samarbejde med lokalsamfundet:  

Klub Næstved, Birkebjerg Svømmehal og børnekulturfestivalen.  

Det hele børneliv:  

Samarbejde mellem undervisning og SFO, alsidighed, trivsel, tryghed 

og mestring.  

Implementering:  

Vores tirsdagsmøder med fire temaer: fritidspædagogik, bevægelse, 

kommunikation og Makerspace. 

Fælles pædagogisk udvalg for Næstved Kommune. 

Muligheder i samarbejde med Klub Næstved. 

Deltagelsesmuligheder i børnekulturfestivalen. 

Fælles aktivitet i dagligdagen. 

Kursus for medarbejderne. 

Deltagelse i skolens traditioner. 

SFO-arrangementer. 

Vilde Vulkaner med andre SFO´er i Næstved Kommune, ture i ferierne. 

Sag 23 

Ønske om brug af Facebook  

Beslutning 

 

Der skal udarbejdes et princip i skolebestyrelsen omkring brugen af 

Facebook. Princippet skal indeholde følgende elementer: 

- Hvilke billeder må der lægges på Facebook.  

- Hvordan håndterer vi billeder af elever der ikke må vises 

offentligt? 

Der skal laves nyt samtykke, som tydeliggør at, det omhandler skolens 

Facebook side. Når samtykket er indhentet, promoveres Facebook via 

Aula. 

Sag 24 

Involveringssvar - Bilag 1 

Beslutning 

Strukturen er vedtaget. 

Der ønskes at, skolebestyrelsen kommer med 

opmærksomhedspunkter, som skal arbejdes med i det videre forløb.  

Det virker gavnligt, at centret bliver delt mellem dagtilbud og skoler. 

Opmærksomhed på et tæt samarbejde for brobygningen mellem 

dagtilbud og skole. Opmærksomhed på de to centerchefer skal være, i 

et meget tæt samarbejde, for at sikre sammenspil mellem dagtilbud 

og skoler. Opmærksomhed på at, ved flere chefer, kan der komme et 

pres på skoleledelserne, der giver et pres yderligere ned i 

organisationen.  



 

 

  

 
Side 3 af 3 

Godt at Akaciehuset kommer over til Center for Dagtilbud, Skole og 

Forebyggelse.  

Det er godt at psykologer, sundhedsplejersker m.m. rykker til et 

samlet center, for skoler og dagtilbud.   

Ledelsen samler noterne og udsender til skolebestyrelsen til 

godkendelse inden fristen, som er d. 20. november 2024. 

Sag 25 

Seksuel politik 

Beslutning 

Udsættes til december mødet. 

Sag 26 

Nyt fra  

Forældre:  

Medarbejdere: 

Ledelse:  

Rettighedsråd:  

Orientering  

Forældre:  

I forbindelse med revis er der blevet talt om klasserækkerne, dette 

ønskes som et punkt på næste møde.  

 

Medarbejdere: 

Ingen bemærkninger 

 

Ledelse:  

Dialogmøde med BUU, deltagelsesmuligheder og overgange mellem 

dagtilbud og skole.  

 

Rettighedsrådet:  

Der er ikke noget nyt. Mads som var tovholder, er her ikke længere. 

Ledelsen er i gang med at finde en ny tovholder, pt. er der ikke en der 

har meldt sig til opgaven. 

Sag 27 

Punkter til kommende 

møder 

Beslutning  

Logoproces – Kim (december møde) 

Udkast til Seksuel politik – Kim (december møde) 

Skolens klasserækker, hvad ønsker bestyrelsen? (december møde) 

Skal vi fortsætte som rettighedsrådsskole (februar møde) 

Svømning på Næstved Specialskole - TCN 

Puljen hjælpemidler – MLA 

Princip for brugen af Facebook 

Sag 28 

Eventuelt  

Orientering 

 

Ingen bemærkninger.  

 

 


